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РОТАРИ ИНТЕРНЕШЪНЪЛ ДИСТРИКТ 2482 -  БЪЛГАРИЯ 

СРЕЩА НА РЕДАКЦИОНЕН СЪВЕТ НА РС „РОТАРИ НА БАЛКАНИТЕ“ – РАЗШИРЕН СЪСТАВ 

Хотел „Хемус“, гр. София, 19 септември 2020, 10:00 – 12:00 

 

П Р О Т О К О Л 

Присъстват : 

1. ПДГ Наско Начев – Издател и Главен редактор 

2. Димитрина Вакрилова – отговорен редактор 

3. ДГ Илиян Николов – член на РС 

4. ПДГ Митко Минев – член на РС 

5. ДРП Теодора Вълканска – член на РС 

6. Бони Теофилова – член на Комитет за публичен имидж 

От поканените отсъстват : 

1. ДГЕ Борислав Къдреков – член на РС 

2. ПДГ Пламен Минев – Председател на Комитет за публичен имидж 

Срещата се проведе при следния дневен ред : 

1. Насоки за развитие на съдържанието на частта на списанието, отнасяща се до 

Дистрикта 

2. Насоки за осъвременяване на графичното оформление на списанието 

3. Насоки за съживяване на кореспондентската мрежа в Дистрикта 

В началото на срещата ПДГ Наско направи кратко изложение относно възникването и 

актуалния статут на списанието, като маркира и основните постижения и проблеми при 

неговото издаване. 

Участниците в срещата взеха отношение към поставените за разглеждане теми, както 

следва: 

По т.1. на дневния ред: 

ДГ Илиян: Частта на списанието, отнасяща се до събитията в дистрикта се приближава по 

своя характер до един информационен бюлетин. Вероятно, точно това подвежда някои от 

критиците на изданието, че може да го заместят с дистриктен информационен бюлетин – 
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което, разбира се, е неправилно. За да бъде избегнато това, тази част от съдържанието 

следва да бъде обогатена с по-разнообразни и смислени журналистически разработки. 

Димитрина: Списанието има потенциал да разработва различни рубрики, свързани с 

различни събития, очерци за ротарианци, портрети и интервюта, историята на Ротари, 

творчеството на различни ротарианци и пр., поднесени от различни водещи автори. 

ПДГ Наско: Всъщност и сега съществуват над 25 различни рубрики 

Бони: В журналистически смисъл, има разлика между частта, която се съставя от 

материалите на РИ и тази която съставляват материалите от Дистрикта. Препоръчва да бъде 

по-ясно изразявана тематичността на всеки брой с добре разработен обзор и анализ по 

съответната тема. Полезно и да бъдат показвани вълнуващи истории, както и лични 

профили. 

ДРП Теодора: изразява удовлетворение, че в списанието са предвидени страници, 

предназначени за Ротаракт. 

По т.2. на дневния ред: 

ПДГ Митко: Предлага двете части на списанието да разменят местата си – на първите 

страници да бъде поставена частта, отнасяща се до Дистрикта, преди материалите от РИ. 

ПДГ Наско: Показва донесените от него печатни издания на редица други регионални 

списания, където  материалите от РИ са, както и в нашето списание сега - в началото. 

Бони: Обръща внимание, че използваната за публикация на списанието платформа не е 

подходяща за ползване от PC Macintosh. Съобщава за наличие, понякога, на некачествени 

снимки. Изразява съмнение, дали използвания шрифт е най-подходящият от естетическа 

гледна точка. Препоръчва да има „повече въздух между параграфите“. 

ПДГ Наско: До сега не е имало сигнали за трудности при ползване на платформата, която е 

идентична с тази на официалното издание на РИ. Обясни, че ползваният шрифт дава 

възможност за поместване на повече букви в единица площ, което го прави предпочитан. 

ДРП Теодора: Обърна внимание на важността на съдържанието на снимката, с която се 

оформя предната корица, като припомни предишни възникнали недоразумения в това 

отношение. Допълни, че от значение е появата на изписано „Съдържание“ със заглавията на 

материалите в броя. 

По т.3. на дневния ред: 

ПДГ Илиян: Припомни, че съживяването на кореспондентската мрежа в Дистрикта е основен 

елемент на приетата за реализация през настоящата ротарианска година Програма за 

управление на Интегрирана дистриктна информационна система. Кореспондентската мрежа 

ще способства за генериране на ротарианска информация, насочена както към Списанието, 

така и към дистриктния уебсайт, дистриктния информационен бюлетин и дистриктните 

профили в социалните мрежи. 
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ПДГ Митко: Изрази впечатление, че в клубовете няма достатъчно професионални 

журналисти, PR-специалисти или други подходящи кореспонденти. 

ПДГ Наско: Предложи да бъде събрана актуалната информация за наличните клубни 

кореспонденти. Кореспондентите да бъдат обединени в група, чрез която да контактуват 

помежду си, имената им да бъдат публикувани на дистриктния уебсайт, да бъде 

организирано тяхното вътрешнодистриктно допълнително обучение. 

На финала на срещата ДГ Илиян изрази задоволство от установената креативна атмосфера в 

работата на Редакционния съвет, в същото време разочарование, поради липсата на двама 

от поканените да участват и акцентира върху увереността си, че работата на Редакционния 

съвет ще продължи и за напред  в една непрекъсната позитивна форма. 

ПДГ Наско, благодари на Редакционния съвет за готовността да способства за развитие на 

списанието и изрази задоволство от подписания осъвременен вариант на Договора за 

партньорство между Дистрикта и Агенцията, която издава списанието. 

 

Възоснова на осъществената дискусия, бяха взети следните  

 

Р Е Ш Е Н И Я : 

 

1. Редакционният съвет се обединява около разбирането, че подобряване на 

списанието е възможно, като това ще бъде един процес, в който градивните дебати 

ще продължават в една непрекъсната връзка между членовете на съвета; 

2. Редакционният съвет приема ориентация към обогатяване на рубриките в частта с 

информация от Дистрикта, при засилване на елемента на обзор и анализ на една 

водеща тема; 

3. Редакционният съвет се ориентира и към материали с акцент върху отделни личности 

в Дистрикта : лични профили, интервюта, представяне на лично творчество, 

личностни постижения и др. под.; 

4. В списанието да се появи „съдържание на броя“ със заглавието и автора на 

материала; 

5. Редакционният съвет очаква активно насърчаване на развитието на 

кореспондентската мрежа в Дистрикта, чрез персонификация, обединение, 

допълнително обучение и стимулиране. 

 

Протокол: Ил.Н. 

 


